

Møte 4 - 20.11.19

Innsjekk:

Bedkom-leder kommer litt sent.

Ris/ros:

Det har kommet flere kommentarer på at kontoret er ryddig.

PA har bidratt til Movember med vaffelrøre.

Noen har rotet i tingene til trollkom på lageret. Diskuteres på sekretær-posten.

Prioriterte saker:

- Diskusjonen om Movember-challenges fortsetter fra forrige møte. Liste blir skrevet ned. Nestleder poster challenges.
- V&A skal støtte Realfagsrevyen med midler fra nedleggelsen av V&A-revyen. Forslag om beløp fra kasserer ble godkjent av HS.

Komiteer (oppdatering):

- Leder:
 - Det diskuteres muligheten for repping på ball, jub ol. Mulig med ordning for rettferdig fordeling av plasser utenfor styret. Midlertidig løsning blir å spørre etter interesserte folk.
 - Det gjennomgås høringssvar for Byutvikling 2050 fra Janus.
 - Flere boliger til studenter. Lavere skatt til SiT, mer miljøvennlige bygg, god lokasjon mtp campus. Bedre vedlikehold av privateide leiegårder, studenter har ikke økonomi for. Utvikling av Elgeseter gate. Finere, mindre som kryss på E6. Ønsker mer arealer til fritidsaktiviteter, da mange må bruke grupperom og forelesningssaler. Mulig med kulturhus med scener og øvingsrom. Bevaring av høgskoleparken, evt mindre utbygging mot hesthagen, mer vennlig for handicappede, bedre for aktiviter.
HS: *pass på at linjeforeningskontor ikke flyttes vekk fra hvor studentene er.*
HS: *pass på at høringsvaret ikke blir useriøst. foreslår div endringer.*
 - Leder presenterer SiT spørreundersøkelse ang linjeforeningsareal mtp campusutbygging.
 - Leder informerer om møte som skal holdes med NV, LL og Bumper. Referat kommer i januar om relevant.
 - Det planlegges visning av julekalender. V&A viser første uken.
 - Leder blir med på et møte i hver komite etter jul for å få bedre oversikt over komiteene.
- Nestleder:
 - Oppdatering på Åre
 - Alt er betalt.
 - Det planlegges samarbeid med HC.
 - Mail skal sendes ut til alle med billett.
 - Åreslack er oppe og går. Kan brukes for å mykne overgangen til slack for hele V&A.
 - Nestleder ser på rabatter på kjeledress.
 - Nestleder jobber med oppdatering av styringsdokumenter for nestleders ansvarsområde. Foreslår at nestleder må ha en større innsikt innen økonomi.
 - Oppfordrer til å bruke slack mer innad i HS.
- Kasserer:
 - Åre: siste billetter legges ut.
 - Julebord: gikk i pluss.
 - Ny ordning i nettbutikk sparer linjeforeningen 5200,- i året.

- Det har blitt holdt kasserer-møte med VT og økonomidirektør i SiT.
 - SiT ønsker å hjelpe linjeforeningene med økonomi.
 - Det foreslås at SiT gir regnskapsprogram til linjeforeningene, hovedsakelig Visma eAccounting, men versjon og tilleggsmoduler er uvisst.
- Kasserer-kurs blir kanskje i februar, datoer diskuteres på neste kasserer-møte. Kurset blir over 2-4 kvelder og åpent for alle, men tilrettelagt for kasserere.
- Kasserer skal gå over kasserer-håndboka etter jul.
- Arrkom:
 - Det gjøres evaluering av julebord i arrkom.
 - Det diskuteres hvordan få med flere førsteklassinger på arrangement.
 - Unngå krasj med ting på samf
 - Blest mer i forelesning.
- Bedkom:
 - Min Master 12.11.19
 - Mindre oppmøte enn forventet.
 - V&A facebook side som co-host vil gjøre arrangementene lettere tilgjengelige.
 - Lab-besøk 21.11.19 er klart.
 - Pepperkakehusets historie og teknologi 27.11.19.
 - VIVO20, HAV20 og alumnikveld er under kontroll.
 - VIVO21 flytte dato
 - VIVO skal skilles fra Bedkom og kjøre egne opptak.
 - VIVO flyttes til høstsemesteret. Passer bedre for bedrifter og retningsvalg for BBI.
 - Julepynt på kontoret gjøres ila helga. Bedkomleder tar ansvar for å fjerne pynten.
 - Positiv effekt av tilbakemelding og erfaringsrapport.
- Nukleomedia:
 - Nukmed skal arrangere “Er du smartere enn en førsteklassing”. Planlegging og oppstart på nyåret”.
- Kjelleren:
 - Siste kjelleråpent førstkommende fredag.
 - Fått klage på logoen, men forblir den samme pga økonomi.
- Faddersjef:
 - Datoer for fadderuka/realstart er ikke tilgjengelige. Rektor rullerer mellom campus på forskjellige år, så datoen blir ikke satt før etter jul. Faddersjef blir med på neste institutt møte.
- Sekretær:
 - Mye rot på lageret og ingen regler for bruk. Fritt bruk av lageret blir ikke aktuelt. Mulige andre løsninger:
 - Flere hyller og bokser for oppbevaring.
 - Kvitteringssystem eller hardere kontroll av nøkkel.
 - Kjøre purge av ting som ikke trenger å lagres.
 - Hardere sonering i hyllene.
 - Mulig med gratis kaffe i eksamensperioden?
 - Blir mye ekstraarbeid.
 - Prisen er fair.

Undergrupper (oppdatering):

- **Bumblebeats:** Spilt på julebordet, skal spille på Edgar.
- **inVitro:** Gjennomført ølsmaking. Avsluttet aktivitet for semesteret. Oppstarting av aktivitet etter jul.
- **Revy:** Skriver og øver. Revy krasjer med vårfest, styret ser på mulighet til flytte vårfesten.
- **Trivselsutvalg:** Vafler, spill, halloweenfilm. Ferdige med vanlige arrangementer for semesteret (bortsett fra Lucia). Luciafeiring den 13., og planlegger fagbokbyting på kontoret i uke 3. Søke om mer pengestøtte.
- **Vokalium:** øving med avslutning, skal ha julekonsert.

Eventuelt:

- Bedkom donerer pepperkakehuset sitt til pepperkakebyen. Det skal leveres 28. november, kan trenge bærehjelp. [Silje]
- Movembervaffel i morgen, torsdag kl 08-12.
- Fanny har skadet seg, dgb mtp styret. Fanny må delegere.
- Julevask gjøres etter møtet.